
Referat bestyrelsesmøde 16.01.2023 
 
Deltagere: Leo, Jørn, Brian, Rune 
 
 

1. BNBO område 
 
Jørn har tidligere afholdt møde med Allan Johnsen, og der ligger et forlig omkring erstatning 
for de ca. 3,3 HA det omhandler. Forliget er i størrelsesordenen 200.000.-, svarende til 
omkring 60.000.-/HA. Dette er en engangssum og arealet bliver tinglyst. 
Der er noget yderligere jord omkring selve boringerne som vi formodentlig vælger at købe, 
pric ca. 50.000.-, dette afklares hurtigst muligt. 
 
Vi har ansøgt om en ny indvindingstilladelse på 300.000m3/år, og fået tilsagn. Hvorvidt det 
betyder ændring af BNBO området afklarer Jørn med Vejle Kommune. 
 
Vi har stadig et lille udestående med Kirsten, som også er berørt af BNBO området, og det er 
aftalt at Jørn tager en snak med hende for at finde en fornuftig løsning. 
 
Brian undersøger hvilke aftale-dokumenter der skal anvendes, og hvor vi finder disse. De 
findes formodentlig på Danske Vandværkers hjemmeside. 
Det vides fra tidligere undersøgelse at DVV kan tilbyde at gennemgå det udfærdigede 
grundlag, det samme vil Vejle Kommune inden det skal tinglyses. 
 

2. Ravning Vandværk 
 
Brønden i krydset Ladegårdsvej/Østermarksvej etableres på et senere tidspunkt. Herfra går 
der en ledning til Ravning. Vandforbruget afregnes med en måler som midlertidig er placeret 
på Ravning vandværk, men placeres i brønden når den bliver etableret. Ravning som hele 
betragtes som 1 forbruger. 
Inden den endelige tilkobling ude ved Ravning skal der foretages renhedsprøver, dette 
forventes afsluttet i første kvartal. 
 

3. Nødforbindelse til Nørup Vandværk og Bredsten Vandværk 
 
Bestyrelsen har snakket med Nørup Vandværk og Bredsten Vandværk omkring en 
nødforsyningsledning imellem vores tre vandværker til gensidig fordel såfremt der skulle 
opstå en situation hvor det ene vandværk får et problem. 
Der er endnu ikke igangsat noget, så det er udelukkende på samtalebasis pt. , og såfremt de 
forskellige tilsagn kommer på plads, kan en egentlig teknisk løsning samt et økonomisk 
overslag blive diskuteret. 
 

4. Nyt filter 
 
I uge 7+8 installeres der nyt filter på vandværket. 
 
 



 
5. Digitalisering af ledningsnettet 

 
Det er et lovkrav at vores ledningsnet skal digitaliseres, de indledende tiltag som indhentning 
af tilbud er igangsat, og vi forventer at hele projektet er afsluttet inden udgangen af første 
kvartal 2023.  
 

6. Indvindingstilladelse 
 
Der er ansøgt og givet tilsagn om forøget indvindingstilladelse på 300.000m3/år, dette er på 
grund af øget mængde til Danepork og at Ravning vil blive koblet på. 
 

7. Vandanalyser 
 
Vi er i gang med at undersøge om vi skal skifte leverandør på vandanalyser. Vi kan 
umiddelbart opnå en reduktion på 20-25% på de nuværende priser, afklaring i første kvartal 
2023. 
Brian snakker sammen med Danepork på dette punkt, så vi kan have den samme leverandør. 
 

8. Digitale vandmålere 
 

Ved næste udskiftning af vandmålere er det bestyrelsens holdning af vi skal over på digitale 
vandmålere. Dette punkt foreligges forbrugerne på generalforsamlingen, da det vil blive sådan 
at vandværket ejer målerne og forbrugeren skal selv betale for omforandringen af rørføringer 
til måleren.  
Næste udskiftning er i 2024. 
 

9. Generalforsamling 2023 
 
Vi forsøger at få denne afholdt 20 eller 21 Marts.  
Ravning forbrugere inviters også, men som hele har Ravning kun 1 stemme = en forbruger. 

 
 
 
 


